



# Grade 12 Pre-University Program

## ABOUT ST. GEORGE'S SCHOOL

For nearly a century, St. George's School of Montreal, as an independent, English co-educational, non-denominational school, has been dedicated to nurturing students' academic, social, and emotional growth. Our unwavering commitment to a progressive, student-centered education empowers students to thrive as authentic individuals, ready to embrace their futures with confidence and inspiration.

## GRADE 12 PRE-UNIVERSITY PROGRAM

The Grade 12 Pre-University Program builds on this legacy, offering an enriched curriculum and personalized guidance that ensures students graduate with a highly respected Ontario Secondary School Diploma. This program fosters intellectual curiosity, critical thinking, and hands-on learning, equipping students with the skills needed for a seamless transition to post-secondary education.

## PROGRAM OVERVIEW



### THE ST. GEORGE'S EXPERIENCE

Inquiry-based, experiential education empowers students to learn through exploration and critical thinking.

### A DIRECT PATHWAY

Strong academic guidance ensures students meet their post-secondary goals.



### PERSONALIZED LEARNING

Education tailored to individual skills and interests, helping students thrive academically and personally.



### ENRICHMENT OPPORTUNITIES

Workshops, mentorships, internships, and field trips provide invaluable learning experiences.

### TRUSTED DIPLOMA

Graduates earn the Ontario Secondary School Diploma, valued for its rigorous standards and recognition.



Authentic Individuals.  
Inspired Futures.

---

# Pre-University Coordinator

## PRE-UNIVERSITY COORDINATOR Full-Time Position

St. George's School is seeking a **Pre-University Coordinator** to lead our Grade 12 Pre-University Program, starting in the 2025-2026 school year. Reporting to the High School Principal, the coordinator plays a key role in developing and implementing programs that guide students toward higher education. This position focuses on fostering both academic excellence and personal growth while providing tailored support to help students navigate the challenges of post-secondary education and achieve long-term success.

### KEY RESPONSIBILITIES

- Oversee the Grade 12 curriculum, ensuring compliance with Ontario standards and alignment with the school's progressive approach.
- Serve as the primary liaison with Northern Pre-University (NPU) to facilitate collaboration.
- Provide academic advising and support for post-secondary applications, including recommendation letters and university events.
- Develop enrichment programs, internships, mentorships, and wellness initiatives to enhance the Grade 12 experience.
- Collaborate with staff, families, and partners to support student success.

### QUALIFICATIONS

- Bachelor's degree in Education (required); Master's in relevant field is an asset.
- Proficient in English; French is an asset.
- Proven experience in educational coordination, teaching, or counseling at the high school level, with a focus on supporting diverse student populations.
- Proficiency in curriculum design, educational technologies, and innovative methods to support learners.

### WHY CHOOSE ST. GEORGE'S?

At St. George's, we prioritize professional growth through development opportunities and a collaborative teaching community. We offer equitable compensation and a comprehensive benefits package to support our employees' needs.

Guided by our Health Comes First principle, we promote a culture of wellbeing and belonging. Employees enjoy access to our Fitness Centre and the nearby natural beauty of Mont-Royal, providing opportunities for relaxation and rejuvenation.

Join us and thrive in a supportive environment that values your personal and professional growth.

### TO APPLY

We encourage applications from all qualified candidates, including women, members of visible and ethnic minorities, Indigenous persons, and persons with disabilities.

Submit your cover letter and resume by 5 pm on **Wednesday, February 5, 2025** via email to:

[humanresources@stgeorges.qc.ca](mailto:humanresources@stgeorges.qc.ca)

We thank all candidates for their interest in the position; however, only those selected for interviews will be contacted.



# Programme préuniversitaire de 12e année

## À PROPOS DE L'ÉCOLE ST-GEORGES

Depuis près d'un siècle, l'École St-Georges de Montréal, en tant qu'école privée, anglophone, mixte et laïque, se consacre à l'épanouissement scolaire, social et émotionnel de ses élèves. Notre engagement inébranlable envers une éducation progressive et centrée sur l'élève leur permet de s'épanouir en tant qu'individus authentiques, prêts à embrasser leur avenir avec confiance et inspiration.

## PROGRAMME PRÉUNIVERSITAIRE DE 12E ANNÉE

Le programme préuniversitaire de 12e année s'appuie sur cet héritage, proposant un programme d'études enrichi et des conseils personnalisés qui garantissent aux élèves l'obtention d'un diplôme d'études secondaires de l'Ontario très respecté. Ce programme favorise la curiosité intellectuelle, la pensée critique et l'apprentissage pratique, dotant les élèves des compétences nécessaires pour une transition harmonieuse vers les études postsecondaires.

## APERÇU DU PROGRAMME



### L'EXPÉRIENCE ST-GEORGES

L'enseignement fondé sur l'expérience et l'exploration permet aux élèves d'apprendre par la découverte et la réflexion critique.

### APPRENTISSAGE PERSONNALISÉ

Un enseignement adapté aux compétences et aux intérêts individuels, qui aide les élèves à s'épanouir sur le plan académique et personnel.



### UN PARCOURS DIRECT

Un encadrement académique solide permet aux élèves d'atteindre leurs objectifs postsecondaires.



### POSSIBILITÉS D'ENRICHISSEMENT

Des ateliers, des mentorats, des stages et des sorties sur le terrain offrent des expériences d'apprentissage inestimables.



### UN DIPLÔME DE CONFIANCE

Les finissant(e)s obtiennent le diplôme d'études secondaires de l'Ontario, apprécié pour ses normes rigoureuses et sa reconnaissance.



Uniques.  
Authentiques.  
Prometteurs.

# Coordinateur·trice préuniversitaire

## COORDINATEUR·TRICE PRÉUNIVERSITAIRE

### Poste à temps plein

L'École St-Georges est à la recherche d'un·e coordonnateur·trice préuniversitaire pour diriger le programme de 12e année, à compter de l'année scolaire 2025-2026. Relevant de la directrice de l'école secondaire, il·elle joue un rôle clé dans l'élaboration et la mise en œuvre de programmes guidant les élèves vers l'enseignement supérieur. Ce poste vise à promouvoir l'excellence scolaire, l'épanouissement personnel et un soutien individualisé pour assurer leur réussite à long terme dans les études postsecondaires.

### PRINCIPALES RESPONSABILITÉS

- Superviser le programme d'études de 12e année, en veillant à ce qu'il soit conforme aux normes de l'Ontario et qu'il reflète l'approche progressive de l'école ;
- Assurer la liaison avec PréUniversité du Nord (NPU) pour faciliter la collaboration ;
- Fournir des conseils scolaires et un soutien pour les demandes d'admission aux études postsecondaires, y compris des lettres de recommandation et des événements universitaires ;
- Développer des programmes d'enrichissement, des stages, des mentorats et des initiatives de bien-être pour améliorer l'expérience des élèves de 12e année ;
- Collaborer avec le personnel, les familles et les partenaires pour favoriser la réussite des élèves.

### COMPÉTENCES, EXPÉRIENCE ET FORMATION REQUISES

- Baccalauréat en éducation (obligatoire) ; maîtrise en leadership (préférée) ;
- Maîtrise de l'anglais ; le français est un atout ;
- Expérience avérée en coordination éducative, enseignement ou conseil au niveau secondaire, avec un accent sur le soutien aux populations étudiantes diversifiées ;
- Maîtrise de la conception de programmes, des technologies éducatives et des méthodes innovantes pour accompagner les apprenant·e·s.

## POURQUOI CHOISIR ST-GEORGES ?

À St-Georges, nous donnons la priorité à l'épanouissement professionnel en avançant des possibilités de développement et en favorisant la collaboration au sein de la communauté enseignante. Nous proposons une rémunération équitable et un ensemble complet d'avantages sociaux pour répondre aux besoins de nos employé·e·s.

Inspirés par notre principe « La santé avant tout », nous promovons une culture de bien-être et d'appartenance. Les employé·e·s profitent de notre centre sportif et de la nature du parc du Mont-Royal toute proche, offrant détente et ressourcement.

Rejoignez-nous et épanouissez-vous dans un environnement favorable qui valorise votre développement personnel et professionnel.

## POSTULER

Nous encourageons les candidatures de personnes qualifiées, y compris les femmes, les membres des minorités visibles et ethniques, les autochtones et les personnes handicapées.

Veillez soumettre votre lettre de motivation et votre CV au plus tard 17 h

le **mercredi 5 février 2025** par courriel à : [humanresources@stgeorges.qc.ca](mailto:humanresources@stgeorges.qc.ca)

Nous vous remercions pour votre intérêt pour les postes ; toutefois, seules les personnes sélectionnées pour un entretien seront contactées.

3100, Le Boulevard | Montréal, QC H3Y 1R9  
514 937-9289 | stgeorges.qc.ca